
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 12.06.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0003.10.2021 

 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 25.05.2021 roku na terenie byłego tartaku odbyło się spotkanie w sprawie 

budowy w tym miejscu mieszkań komunalnych w związku z wnioskiem radnych Rady 

Miejskiej w tej sprawie. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele spółki Supekom i ZGMiK, 

Burmistrz Sulechowa Pan Wojciech Sołtys, Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz radni Pan Roman Wilczyński, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Piotr 

Miszkiewicz, Pan Roman Rakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.  

2. W dniu 29.05.2021 roku odbyła się pod Ratuszem uroczysta Przysięga Wojskowa, na której 

Radę Miejską reprezentował Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

3. W dniu 31.05.2021 roku odbyła się w Sali 104 sulechowskiego ratusza Komisja Gospodarki 

i Rozwoju Sejmiku Województwa Lubuskiego, której jednym z punktów była dyskusja na 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

temat rozwiązań drogowych związanych z budową mostu w Pomorsku, w tym dotyczących 

węzła północnego na drodze S3. Komisja odbyła się na zaproszenie Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie, a udział w niej wzięli członkowie Komisji Gospodarki i Rozwoju 

Sejmiku Województwa Lubuskiego na czele z jej przewodniczącym Panem Grzegorzem 

Potęgą i jego zastępcą Panem Kazimierzem Łatwińskim, poseł na Sejm RP Pan Jerzy Materna, 

Wiceprezydent Miasta Zielona Góra Pan Krzysztof Kaliszuk oraz Burmistrz Sulechowa Pan 

Wojciech Sołtys. W spotkaniu Radę Miejską w Sulechowie reprezentowali Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew 

Trompa, Pani Elżbieta Musiałek, Pan Wojciech Szefner, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wiesław 

Kołakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

4. W dniu 07.06.2021 roku odbyło się spotkanie radnych z Panem Sebastianem Cycułą – Prezes 

Zarządu fundacji Generado oraz Stowarzyszenia Pomocy Osobom Autystycznym "Dalej 

Razem" w związku z otwarciem Lubuskiego Ośrodka Wsparcia dla Osób z Autyzmem. W 

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Wiesław Kołakowski i Pan Przemysław Mikołajczyk.  

5. W dniu 07.06.2021 w związku z rezygnacją z funkcji sołtysa Pani Krystyny Smagło odbyły 

się wybory nowego sołtysa sołectwa Głogusz. Po przeprowadzonym głosowaniu mieszkańcy 

zdecydowali, że nowym sołtysem została Pani Aleksandra Gnyszka. Przewodniczącym 

Zebrania Wiejskiego był radny Roman Wilczyński.  

6. W dniu 11.06.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, 

Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Roman Rakowski, Pan Wiesław 

Kołakowski, Pani Elżbieta Musiałek oraz Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

7. W dniu 12.06.2021 roku odbyły się uroczystości pogrzebowe w związku ze śmiercią teścia 

Kierownika Biura Rady Miejskiej Pana Mariana Janusza. W uroczystościach pogrzebowych 

Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski i 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Pismo z kancelarii Prezesa Rady Ministrów w sprawie 0007.1.2021 Rady Miejskiej w 

Sulechowie z 20 kwietnia 2021 r. w sprawie woli przejęcia przez Gminę Sulechów 

nieruchomości zabudowanych i niezabudowanych stanowiących infrastrukturę towarowego 

portu rzecznego na rzece Odrze w miejscowości Cigacice, gmina Sulechów. Pismo 

przekazałem Państwu radnym. 

2 Informacja Burmistrza Sulechowa w sprawie przekazania ankiety na temat zdalnego 

nauczania do szkół. Informację przekazałem Państwu radnym. 

3. Pytanie radnego Jana Rerusa w sprawie lokalizacji pojemników na odpady komunalne na os. 

Konstytucji 3 Maja w Sulechowie. Pytanie przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. 

4. Zaproszenie dla Jednostek Samorządu Terytorialnego od Kancelarii Prezesa Rady Ministrów 

do udziału w szkoleniach dot. SI2PEM-1. Zaproszenie przekazałem Państwu radnym. 

5. Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przekazał na moje ręce protokół z kontroli w 

zakresie przeglądów i kontroli budynków i obiektów budowlanych oraz prowadzenie książki 

obiektów budowlanych – dotyczy wybranych obiektów należących do Gminy oraz jednostek 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

podległych Gminie. Protokół przekazałem Panu Burmistrzowi oraz dyrektorom 

kontrolowanych jednostek. Podpisany protokół przekazałem Państwu radnym. 

6. W dniu 20 maja 2021 r. przekazałem do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Gorzowie Wielkopolskim skargę mieszkańca na uchwałę nr 0007.416.2017 z dnia 25 września 

2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

w obrębach geodezyjnych: Górki Małe, Cigacice i Górzykowo wraz z odpowiedzią Rady 

Miejskiej w Sulechowie. 

7. Wniosek mieszkańca na temat terminu rozpoczęcia prac na Osiedlu Zacisze w Sulechowie. 

Wniosek przekazałem Państwu radnym i Panu Burmistrzowi do wiadomości. Odpowiedzi 

udzieliłem informując mieszkańca o opiniach Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Sulechowie w tej sprawie. 

8. Odpowiedź na interpelację radnego Wojciecha Szefnera. Odpowiedź przekazałem Panu 

radnemu. 

9. Pismo stowarzyszenia Dlaczego Nie w sprawie przystąpienia Gminy Sulechów do programu 

ministerialnego. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

10. Zaproszenie na posiedzenie Komisji Gospodarki i Rozwoju Województwa Sejmiku 

Województwa Lubuskiego. Zaproszenie przekazałem Państwu radnym. 

11. Protokół nr 1/2021 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie z przeprowadzonej 

kontroli. Protokół przekazałem Państwu radnym oraz kontrolowanym jednostkom. 

12. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na zapytanie w radnego Przemysława Mikołajczyka. 

Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

13. Wszystkie materiały związane z procedowaniem zatwierdzenia sprawozdania finansowego, 

udzielenia absolutorium oraz wotum zaufania przekazałem jakie otrzymałem Państwu radnym. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie. Projekt przekazałem Państwu radnym a do Pana Burmistrza zwróciłem się z 

prośbą o opinię w sprawie proponowanych zmian a także akceptację formalno-prawną. Projekt 

po uzyskaniu akceptacji wprowadziłem prawnej wprowadziłem do porządku sesji. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

15. Stanowisko Burmistrza w sprawie zapytania Zarządu Dróg Wojewódzkich odnośnie 

wprowadzenia ograniczenia tonażu. Stanowisko przekazałem Państwu radnym do wiadomości 

oraz jako odpowiedź do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

16. Pismo Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w sprawie remontu chodnika w miejscowości 

Kije. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

17. Opinia Prawna w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu bonifikaty. Opinię przekazałem 

Państwu radnym. 

18. Odpowiedź Burmistrza kierowaną do Państwa Wojskich. Odpowiedź przekazałem Państwu 

radnym do wiadomości. 

19. Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Rarusa w sprawie odpadów komunalnych. 

Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

20. Informacja Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu na temat przyznanych 

dotacji. Informację przekazałem Państwu radnym. 

21. Pismo z departamentu nadzoru prawnego Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego dotyczące 

podstaw wygaszania mandatu radnego. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


